
O b e c    P o l i a n k a 

Polianka 91 

907 01  Myjava 

Zápisnica  

napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Polianke konaného dňa 30.5.2023 

Prítomní členovia:  

• Pavol Kňazský, starosta obce 

• Viera Mikulková 

• Ing. Ľubica Mocková 

• Jana Stančíková 

• Milan Hrajnoha  
 

Hostia: 8 

1. Otvorenie zasadnutia 
 

Starosta obce p. Pavol Kňazský privítal poslancov na zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

Prezenčná listina bola prítomnými členmi podpísaná a tvorí prílohu tejto zápisnice. Za 

overovateľov zápisnice bola určená Jana Stančíková a Ing. Ľubica Mocková, zapisovateľ –     

D. Pavesková. Starosta obce p. Pavol Kňazský prečítal program zasadnutia, ktorý bol 

doplnený o bod č. 6 a č. 7.  

 
 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Kontrola uznesení  

3. Odpredaj obecného majetku ( Praga V3S ) 

4. Žiadosť o prenájom časti obecného pozemku p. č. 2769 

5. Schválenie  záverečného účtu obce Polianka za rok 2022  

6. Žiadosť o dotácie pre deti navštevujúce CVČ Myjava  

7. Žiadosť o dotáciu pre mesto Myjava na prípravu MFF 2023  

8. Rôzne  

9. Záver 

 

 

 

 

 



Hlasovanie:  

• Počet prítomných poslancov:  4 

• Za:  4 

• Proti: 0  

• Zdržal sa: 0 
 

Obecné zastupiteľstvo v Polianke schválilo v hlasovaní program zasadnutia OZ konaného 

dňa 30.5.2023. 

 

2. Kontrola uznesení 
 

Starosta obce konštatoval, že uznesenia prijaté na minulom zasadnutí OZ sú splnené, 

uznesenie 12/2023 sa bude preberať na nasledujúcom zastupiteľstve.  

 

 

3. Odpredaj obecného majetku ( Praga V3S ) 

 

Na obecný úrad boli doručené 2 žiadosti s ponukou na kúpu hnuteľného majetku obce 

Polianka nákladné vozidlo Praga V3S valník, ev. č. : MY731AJ ,ktoré bolo uznesením 13/2023 

schválené na odpredaj formou priameho predaja. Znaleckým posudkom č. 4/2023 zo dňa 

26.4.2023 vyhotoveného znalcom Ing. Petrom Margetiakom bolo vozidlo ohodnotené, 

všeobecná hodnota vozidla ku dňu 26.4.2023 je 1842,00 €.  

Obecné zastupiteľstvo otvorilo na verejnom zasadnutí OZ obálky s ponukou v počte 2. 

Prvým záujemcom je Ing. Pavol Valúch, Vrbovce 377, ponúkaná cena za nákladné vozidlo Praga 

V3S je 2150,00 € 

Druhým záujemcom je Michal Jaššák, Riečna 857, Rabča, ponúkaná cena za nákladné vozidlo 

Praga V3S je 2135,00 € 

Obecné zastupiteľstvo žiadosti preštudovalo . 

 

Uznesenie 15/2023 

a) Obecné zastupiteľstvo v Polianke sa podľa vyššej ponúknutej sumy rozhodlo uzatvoriť 

kúpno- predajnú zmluvu so záujemcom Ing. Pavol Valúch, Vrbovce 377 za cenu 

2150,00€. 

b) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje predaj prebytočného hnuteľného majetku obce 

nákladné vozidlo, zn. Praga V3S, valník, rok výroby 1954, EČV MY731AJ podľa 

podmienok schválených uznesením 13/2023.  

 

 



Hlasovanie:  

• Počet prítomných poslancov: 4 

• Za: 4 

• Proti: 0 

• Zdržal sa: 0 
 
 

4. Žiadosť o prenájom časti obecného pozemku p. č. 2769 

 

Na obecný úrad bola dňa 3.5.2023 doručená žiadosť o prenájom časti obecného pozemku C 

2769, časť vo výmere 1170 m², s celkovou výmerou pozemku 2226 m², ostatná plocha, 

zapísaného na LV č. 2571, v k. ú. Polianka, vo vlastníctve obce . Žiadateľom je Mgr. Jaroslav 

Suchánek , M. Nešpora 1176/45, Šaštín Stráže. O Prenájom žiada z dôvodu, že predmetná 

parcela susedí s parcelou vo vlastníctve žiadateľa a chce ju v budúcnosti udržiavať aby  

nenarúšala vzhľad jeho pozemku, na ktorom bude prebiehať výstavba . 

Uznesenie 16/2023 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prenájom časti parcely C 2769 vo výmere 1170 m², s celkovou 

výmerou pozemku 2226 m², ostatná plocha, zapísaného na LV č. 2571, v k. ú. Polianka, vo 

vlastníctve obce žiadateľovi Mgr. Jaroslav Suchánek , M. Nešpora 1176/45, Šaštín Stráže. 

Prenájom sa schvaľuje na 10 rokov za sumu 1 € ročne.  

 

Hlasovanie:  

• Počet prítomných poslancov: 4 

• Za: 4 

• Proti: 0 

• Zdržal sa: 0 
 

5. Schválenie záverečného účtu obce Polianka za rok 2022 

 

Hlavný účtovník obce Polianka Bc. Peter Barták predkladá obecnému zastupiteľstvu Záverečný 

účet obce Polianka za rok 2022.  

Uznesenie 17/2023 

Obecné zastupiteľstvo v Polianke 

a)  schvaľuje Záverečný účet obce za rok 2022 a celoročné hospodárenie bez výhrad.  
 

b) schvaľuje použitie prebytku rozpočtového hospodárenia na tvorbu rezervného fondu 
vo výške 60 750,31 €. 

 



 

Hlasovanie:  

• Počet prítomných poslancov: 4 

• Za: 4 

• Proti: 0 

• Zdržal sa: 0 

 

 

6. Žiadosť o dotácie pre deti navštevujúce CVČ Myjava  

 

Na obecný úrad bola dňa 29.4.2023 doručená žiadosť od mesta Myjava o poskytnutie dotácie 

vo výške 192,00 € na deti z obce Polianka navštevujúce centrum voľného času v Myjave.  

 

Žiadosť  sa odkladá na nasledujúce zastupiteľstvo z dôvodu, že v uvedenom počte detí nie sú 

všetky občanmi obce Polianka. Obec Polianka žiadosť vráti a požiada o zaslanie novej žiadosti 

Mesto Myjava.  

 

 

7. Žiadosť o dotáciu pre mesto Myjava na prípravu MFF 

 

Na obecný úrad bola dňa 23.5.2023 doručená žiadosť od mesta Myjava o poskytnutie dotácie 

na prípravu medzinárodného folklórneho festivalu 2023  v Myjave.  

 

Uznesenie 18/2023 

Obecné zastupiteľstvo súhlasí s poskytnutím dotácie mestu na Myjava vo výške 250,00  € na 

prípravu medzinárodného folklórneho festivalu 2023  v Myjave. Dotácia bude poskytnutá na 

bankový účet mesta Myjava .  

 

 

 

Hlasovanie:  

• Počet prítomných poslancov: 4 

• Za: 4 

• Proti: 0 

• Zdržal sa: 0 
 

 

 



8. Rôzne 

Starosta obce Poslancov OZ informoval o ústnej  žiadosti TJ Tatran Polianka o  zakúpenie 

novej kosačky zn. Toro, ktorá sa bude využívať na kosenie futbalového ihriska z dôvodu, že 

kosačka, ktorú využívajú teraz nie je efektívna z hľadiska spotreby a výkonu. 

 

Uznesenie 19/2023 

Obecné zastupiteľstvo  

a) súhlasí so zakúpením kosačky zn. Toro za sumu 3500,00 € pre TJ Tatran Polianka 

b) schvaľuje použitie rezervného fondu na obstaranie vretenovej kosačky v hodnote 
3 500,- €.  
 

 

 

Hlasovanie:  

• Počet prítomných poslancov: 4 

• Za: 4 

• Proti: 0 

• Zdržal sa: 0 
 

 

Predseda DHZ Polianka B. Šúlovský sa informoval na čo budú použité peniaze z predaja 

nákladného vozidla Praga V3S. Starosta obce P. Kňazský  odpovedal, že peniaze budú použité 

v prospech DHZ Polianka . 

 

 

 

9. Záver  
 

Program dnešného zasadnutia bol týmto vyčerpaný. Ukončil ho starosta obce 

poďakovaním prítomným poslancom za účasť. 

 

 

Overovatelia: 

 

Jana Stančíková   .......................... 

Ing. Ľubica Mocková    ..........................  

 
 



 
 


